

PO LEUNG KUK NGAN PO LING COLLEGE
2017-2018 FINAL EXAMINATION
TIMETABLE

FORM 1

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
MON	TUE	WED	THUR	FRI	MON	TUE	WED	THUR	FRI
Morning Assembly									
LIBERAL STUDIES (8:10-9:10)	CHINESE 1 (8:10-9:25) GCSE CHINESE 1 (8:10-9:10) (RM301)	ENGLISH 1 (WRITING) (8:10-9:10)	MATHEMATICS (8:10-9:40)	ENGLISH 2 (READING, GRAMMAR & VOCABULARY TEST) (8:10-9:25)	CHINESE 2 (8:10-9:10) FRENCH/ SPANISH (8:10-9:10) (RM301)	ENGLISH 3 (LISTENING) (8:10-9:10)	HISTORY (8:10-9:10)	GEOGRAPHY (8:10-9:10) COMPUTER LITERACY (9:15-9:45)	ENGLISH 5 (LITERATURE) (8:10-8:55)
Recess									
CHINESE 4 (ORAL) (GROUP 1) (9:40-12:10) (RM202-206) ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 2) (9:40-11:10) (RM602-606)	INTEGRATED SCIENCE (9:55-11:10)		ECONOMICS (10:10-11:10)	CHINESE 4 (ORAL) (GROUP 2) (9:55-12:25) (RM202-206) ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 1) (9:55-11:25) (RM602-606)			CHINESE HISTORY (9:40-10:40) GCSE CHINESE 2 (ORAL) (9:40-12:40) (RM301)		

Notes:

1. Students should arrive at school before 7:55am within the whole examination period.
2. The starting time of the first session of examination will be 8:10 am unless specify.
3. All examinations are conducted at Home Classrooms unless specify.
4. Students who finish all examination papers scheduled on that day can leave the school at an earlier time.
5. In the examination period, no lunch service will be provided while the school bus service remains normal.
6. There will be a supplementary examination in the afternoon on the day the student returns to the school for approved absence case.
7. No supplementary examination will be given to student for absence case which is not approved by the school, student will receive zero mark for the paper(s) they have not sat for.
8. For absence case of personal reasons, the student has to submit a parent's letter to principal 1 week before the start of the examination period.
9. Students who are absent for more than half of the examination days will not be granted any supplementary examination.
10. There is no supplementary examination for oral examination.
11. The marked examination papers will be returned to students for reference after the paper checking days.
12. When Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted or Red / Black Rainstorm Signal is in force, the examination scheduled on that day will be postponed to the day when school resumes. For the detailed arrangement, please refer to the bad weather arrangement in the student handbook.

保良局顏寶鈴書院
2017-2018 下學期期終考試
時間表

中一級

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
早會									
通識教育 (8:10-9:10)	中國語文 卷一 (閱讀理解) (8:10-9:25) GCSE 中文 卷一 (8:10-9:10) (301室)	英國語文 卷一 (8:10-9:10)	數學 (8:10-9:40)	英國語文 卷二 (8:10-9:25)	中國語文 卷二 (作文) (8:10-9:10) 法文/ 西班牙文 (8:10-9:10) (301室)	英國語文 卷三 (8:10-9:10)	歷史 (8:10-9:10)	地理 (8:10-9:10) 電腦 (9:15-9:45)	英國語文 卷五 (8:10-8:55)
小息									
中國語文 卷四 (說話) (第一組) (9:40-12:10) (202-206室) 英國語文 卷四 (說話) (第二組) (9:40-11:10) (602-606室)	綜合科學 (9:55-11:10)		經濟 (10:10-11:10)	中國語文 卷四 (說話) (第二組) (9:55-12:25) (202-206室) 英國語文 卷四 (說話) (第一組) (9:55-11:25) (602-606室)			中國歷史 (9:40-10:40) GCSE 中文 卷二 (說話) (9:40-12:40) (301室)		

備註:

1. 考試期間，學生須於早上七時五十五分前回校。
2. 考試當天的首節開考時間是早上八時十分。
3. 除特定指示外，所有考試將於各班班房進行。
4. 學生若完成當日所須應考的科目，便可提早離校。
5. 考試期間將不提供午膳服務，校巴服務則維持正常。
6. 所有獲校方批准的病假或事假，學生均需於復課當日下午參加補考。
7. 所有未獲校方批准的病假或事假，學生均不能參加補考，而缺考的科目則以零分作計算。
8. 所有因事而不能參加考試的學生，須於考試週開始前一星期向校長遞交家長信。
9. 若學生缺考科目的數量多於該次考試科目總數的一半，學生將不獲任何補考。
10. 所有口試均不設補考。
11. 所有已批改的考試卷將會於對卷日後發回給學生以作參考。
12. 若考試期間，天文台宣佈懸掛八號風球，或紅色/黑色暴雨警告訊號，原定於當天舉行之考試將會順延，即於復課後第一天舉行。有關詳細內容，請參考學生手冊中的惡劣天氣安排。

PO LEUNG KUK NGAN PO LING COLLEGE
2017-2018 FINAL EXAMINATION
TIMETABLE

FORM 2

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
MON	TUE	WED	THUR	FRI	MON	TUE	WED	THUR	FRI
Morning Assembly									
ENGLISH 1 (WRITING) (8:10-9:10)	CHINESE 1 (8:10-9:10) FRENCH (8:10-9:10) (RM401)	ENGLISH 2 (READING, GRAMMAR & VOCABULARY TEST) (8:10-9:25)	LIBERAL STUDIES (8:10-9:10)	MATHEMATICS (8:10-9:40)	INTEGRATED SCIENCE (8:10-9:25)	HISTORY (8:10-9:10)	ECONOMICS (8:10-9:10) COMPUTER LITERACY (9:15-9:45)	ENGLISH 3 (LISTENING) (8:10-9:10)	CHINESE HISTORY (8:10-9:10) GCSE CHINESE 1 (8:10-9:40) (RM401)
Recess									
	CHINESE 2 (9:40-10:55) GCSE CHINESE 2 (ORAL) (9:40-12:10) (RM401)	CHINESE 4 (ORAL) (GROUP 1) (9:55-12:25) (RM202-206) ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 2) (9:55-11:25) (RM302-306)		GEOGRAPHY (10:10-11:10)	CHINESE 4 (ORAL) (GROUP 2) (9:55-12:25) (RM202-206) ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 1) (9:55-11:25) (RM302-306)		ENGLISH 5 (LITERATURE) (10:15-11:00)		

Notes:

1. Students should arrive at school before 7:55am within the whole examination period.
2. The starting time of the first session of examination will be 8:10 am unless specify.
3. All examinations are conducted at Home Classrooms unless specify.
4. Students who finish all examination papers scheduled on that day can leave the school at an earlier time.
5. In the examination period, no lunch service will be provided while the school bus service remains normal.
6. There will be a supplementary examination in the afternoon on the day the student returns to the school for approved absence case.
7. No supplementary examination will be given to student for absence case which is not approved by the school, student will receive zero mark for the paper(s) they have not sat for.
8. For absence case of personal reasons, the student has to submit a parent's letter to principal 1 week before the start of the examination period.
9. Students who are absent for more than half of the examination days will not be granted any supplementary examination.
10. There is no supplementary examination for oral examination.
11. The marked examination papers will be returned to students for reference after the paper checking days.
12. When Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted or Red / Black Rainstorm Signal is in force, the examination scheduled on that day will be postponed to the day when school resumes. For the detailed arrangement, please refer to the bad weather arrangement in the student handbook.

保良局顏寶鈴書院
2017-2018 下學期期終考試
時間表

中二級

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
早會									
英國語文 卷一 (8:10-9:10)	中國語文 卷一 (閱讀理解) (8:10-9:10) 法文 (8:10-9:10) (401室)	英國語文 卷二 (8:10-9:25)	通識教育 (8:10-9:10)	數學 (8:10-9:40)	綜合科學 (8:10-9:25)	歷史 (8:10-9:10)	經濟 (8:10-9:10) 電腦 (9:15-9:45)	英國語文 卷三 (8:10-9:10)	中國歷史 (8:10-9:10) GCSE 中文 卷一 (8:10-9:40) (401室)
小息									
	中國語文 卷二 (作文) (9:40-10:55) GCSE 中文 卷二 (說話) (9:40-12:10) (401室)	中國語文 卷四 (說話) (第一組) (9:55-12:25) (202-206室) 英國語文 卷四 (說話) (第二組) (9:55-11:25) (302-306室)		地理 (10:10-11:10)	中國語文 卷四 (說話) (第二組) (9:55-12:25) (202-206室) 英國語文 卷四 (說話) (第一組) (9:55-11:25) (302-306室)		英國語文 卷五 (10:15-11:00)		

備註:

1. 考試期間，學生須於早上七時五十五分前回校。
2. 考試當天的首節開考時間是早上八時十分。
3. 除特定指示外，所有考試將於各班班房進行。
4. 學生若完成當日所須應考的科目，便可提早離校。
5. 考試期間將不提供午膳服務，校巴服務則維持正常。
6. 所有獲校方批准的病假或事假，學生均需於複課當日下午參加補考。
7. 所有未獲校方批准的病假或事假，學生均不能參加補考，而缺考的科目則以零分作計算。
8. 所有因事而不能參加考試的學生，須於考試週開始前一星期向校長遞交家長信。
9. 若學生缺考科目的數量多於該次考試科目總數的一半，學生將不獲任何補考。
10. 所有口試均不設補考。
11. 所有已批改的考試卷將會於對卷日後發回給學生以作參考。
12. 若考試期間，天文台宣佈懸掛八號風球，或紅色/黑色暴雨警告訊號，原定於當天舉行之考試將會順延，即於復課後第一天舉行。有關詳細內容，請參考學生手冊中的惡劣天氣安排。

PO LEUNG KUK NGAN PO LING COLLEGE
2017-2018 FINAL EXAMINATION
TIMETABLE

FORM 3									
4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
MON	TUE	WED	THUR	FRI	MON	TUE	WED	THUR	FRI
Morning Assembly									
ENGLISH 1 (WRITING) (8:10-9:10)	CHINESE 1 (8:10-9:10) GCSE CHINESE 1 (8:10-9:10) (RM501)	LIBERAL STUDIES (8:10-9:25)	CHINESE 2 (8:10-9:25) FRENCH (8:10-9:40) (RM501)	ENGLISH 3 (LISTENING) (8:10-9:10)	ENGLISH 2 (READING) (8:10-9:10)	ENGLISH 5 (GENERAL ENGLISH) (8:10-8:55)	MATHEMATICS 1 (8:10-9:40)	GEOGRAPHY (8:10-9:10)	COMPUTER LITERACY (8:10-8:55)
Recess									
PHYSICS (9:40-10:40)	CHINESE HISTORY (9:40-10:40) GCSE CHINESE 2 (9:40-10:40) (RM501)	BIOLOGY (9:55-10:55)	CHINESE 4 (ORAL) (GROUP 1) (10:10-12:10) (RM302-306) ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 2) (10:10-13:10) (RM402-406)	GCSE CHINESE 3 (ORAL) (9:40-12:10) (RM501) PUTONGUHA (ORAL) (9:40-11:10) (RM402-406)	HISTORY (9:40-10:40)	CHINESE 4 (ORAL) (GROUP 2) (9:40-11:40) (RM302-306) ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 1) (9:40-12:40) (RM402-406)	MATHEMATICS 2 (10:10-11:10)	CHEMISTRY (9:40-10:40)	BUSINESS & ACCOUNT (3D,3E) (9:25-10:40) ECONOMICS (3A,3B,3C) (9:25-10:25)
Recess									
		ENGLISH 6 (LITERATURE) (11:25-12:10)							

Notes:

- Students should arrive at school before 7:55am within the whole examination period.
- The starting time of the first session of examination will be 8:10 am unless specify.
- All examinations are conducted at Home Classrooms unless specify.
- Students who finish all examination papers scheduled on that day can leave the school at an earlier time.
- In the examination period, no lunch service will be provided while the school bus service remains normal.
- There will be a supplementary examination in the afternoon on the day the student returns to the school for approved absence case.
- No supplementary examination will be given to student for absence case which is not approved by the school, student will receive zero mark for the paper(s) they have not sat for.
- For absence case of personal reasons, the student has to submit a parent's letter to principal 1 week before the start of the examination period.
- Students who are absent for more than half of the examination days will not be granted any supplementary examination.
- There is no supplementary examination for oral examination.
- The marked examination papers will be returned to students for reference after the paper checking days.
- When Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted or Red / Black Rainstorm Signal is in force, the examination scheduled on that day will be postponed to the day when school resumes. For the detailed arrangement, please refer to the bad weather arrangement in the student handbook.

保良局顏寶鈴書院
2017-2018 下學期期終考試
時間表

中三級									
4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
早會									
英國語文 卷一 (8:10-9:10)	中國語文 卷一 (閱讀理解) (8:10-9:10) GCSE 中文 卷一 (8:10-9:10) (501室)	通識教育 (8:10-9:25)	中國語文 卷二 (作文) (8:10-9:25) 法文 (8:10-9:40) (501室)	英國語文 卷三 (8:10-9:10)	英國語文 卷二 (8:10-9:10)	英國語文 卷五 (8:10-8:55)	數學 卷一 (8:10-9:40)	地理 (8:10-9:10)	電腦 (8:10-8:55)
小息									
物理 (9:40-10:40)	中國歷史 (9:40-10:40) GCSE 中文 卷二 (9:40-10:40) (501室)	生物 (9:55-10:55)	中國語文 卷四 (說話) (第一組) (10:10-12:10) (302-306室) 英國語文 卷四 (說話) (第二組) (10:10-13:10) (402-406室)	GCSE 中文 卷三 (說話) (9:40-12:10) (501室) 普通話 (說話) (9:40-11:10) (402-406室)	歷史 (9:40-10:40)	中國語文 卷四 (說話) (第二組) (9:40-11:40) (302-306室) 英國語文 卷四 (說話) (第一組) (9:40-12:40) (402-406室)	數學 卷二 (10:10-11:10)	化學 (9:40-10:40)	商業與會計 (3D,3E) (9:25-10:40) 經濟 (3A,3B,3C) (9:25-10:25)
小息									
		英國語文 卷六 (11:25-12:10)							

1. 考試期間，學生須於早上七時五十五分前回校。
2. 考試當天的首節開考時間是早上八時十分。
3. 除特定指示外，所有考試將於各班班房進行。
4. 學生若完成當日所須應考的科目，便可提早離校。
5. 考試期間將不提供午膳服務，校巴服務則維持正常。
6. 所有獲校方批准的病假或事假，學生均需於複課當日下午參加補考。
7. 所有未獲校方批准的病假或事假，學生均不能參加補考，而缺考的科目則以零分作計算。
8. 所有因事而不能參加考試的學生，須於考試週開始前一星期向校長遞交家長信。
9. 若學生缺考科目的數量多於該次考試科目總數的一半，學生將不獲任何補考。
10. 所有口試均不設補考。
11. 所有已批改的考試卷將會於對卷日後發回給學生以作參考。
12. 若考試期間，天文台宣佈懸掛八號風球，或紅色/黑色暴雨警告訊號，原定於當天舉行之考試將會順延，即於復課後第一天舉行。有關詳細內容，請參考學生手冊中的惡劣天氣安排。

PO LEUNG KUK NGAN PO LING COLLEGE
2017-2018 FINAL EXAMINATION
TIMETABLE

FORM 4									
4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
MON	TUE	WED	THUR	FRI	MON	TUE	WED	THUR	FRI
Morning Assembly									
ENGLISH 2 (WRITING) (8:10-10:10)	ENGLISH 3 (INTEGRATED LISTENING, READING & WRITING) (8:10-10:10)	LIBERAL STUDIES (8:10-10:10)	CHINESE 2 (8:10-9:40) GCSE CHINESE 2 (8:10-9:10) (RM401)	MATHEMATICS 1 (8:10-10:25)	CHINESE 1 (8:10-9:40) GCSE CHINESE 1 (8:10-9:10) (RM401)	ENGLISH 1 (READING) (8:10-9:40)	CHINESE 4 (ORAL) (8:10-12:10) (RM501-506) GCSE CHINESE 3 (SPEAKING) (8:10-10:40) (RM401)	GEOGRAPHY (8:10-10:10) (4A,4B,4C-RM506) (4D,4E-RM505)	ENGLISH 1 (VOCABULARY & GRAMMAR) (8:10-8:50)
Recess									
CHINESE 3 (10:40-12:15) (PTH-RM501) FRENCH (10:40-12:10) (RM401)	BIOLOGY (10:40-12:40) (4A,4C-RM506) (4B,4D,4E-RM505) INFORMATION & COMMUNICATION TECHNOLOGY (10:40-12:40) (RM504) HISTORY 1 (10:40-12:40) (RM503)	ECONOMICS 2 (10:40-13:10) (4B-RM505) (4A,4C,4D,4E- RM506)	PHYSICS (10:10-12:10) (4A-RM506) (4C-RM504)	MATHEMATICS 2 (10:55-12:10)	CHEMISTRY (10:10-12:10) (4A-RM506) (4C,4D-RM505) CHINESE HISTORY (10:10-11:40) (RM504)	BUSINESS, ACCOUNTING & FINANCIAL STUDIES 2 (10:10-12:10) (4B,4D,4E-RM506) (4C-RM504)	ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 1) (13:10-16:10) (RM501-506)	ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 2) (10:40-13:40) (RM501-506)	MATHEMATICS MODULE 1 (9:20-11:50) (RM506) MATHEMATICS MODULE 2 (9:20-11:50) (RM506)
Recess									
	HISTORY 2 (14:10-15:40) (RM503)	ECONOMICS 1 (14:40-15:40) (4B-RM505) (4A,4C,4D,4E- RM506)				BUSINESS, ACCOUNTING & FINANCIAL STUDIES 1 (13:40-14:55) (4B,4D,4E-RM506) (4C-RM504)			

Notes:

- Students should arrive at school before 7:55am within the whole examination period.
- The starting time of the first session of examination will be 8:10 am unless specify.
- All examinations are conducted in Home Rooms unless specify.
- Students who finish all examination papers scheduled on that day can leave the school at an earlier time.
- In the examination period, no lunch service will be provided while the school bus service remains normal.
- There will be a supplementary examination in the afternoon on the day the student returns to the school for approved absence case.
- No supplementary examination will be given to student for absence case which is not approved by the school, student will receive zero mark for the paper(s) they have not sat for.
- For absence case of personal reasons, the student has to submit a parent's letter to principal 1 week before the start of the examination period.
- Students who are absent for more than half of the examination days will not be granted any supplementary examination.
- There is no supplementary examination for oral examination.
- The marked examination papers will be returned to students for reference after the paper checking days.
- When Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted or Red / Black Rainstorm Signal is in force, the examination scheduled on that day will be postponed to the day when school resumes. For the detailed arrangement, please refer to the bad weather arrangement in the student handbook.

保良局顏寶鈴書院
2017-2018 下學期期終考試
時間表

中四級									
4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
早會									
英國語文 卷二 (8:10-10:10)	英國語文 卷三 (8:10-10:10)	通識教育 (8:10-10:10)	中國語文 卷二 (作文) (8:10-9:40) GCSE 中文 卷二 (聆聽) (8:10-9:10) (401室)	數學 卷一 (8:10-10:25)	中國語文 卷一 (閱讀能力及 課文問答) (8:10-9:40) GCSE 中文 卷一 (作文) (8:10-9:10) (401室)	英國語文 卷一 (閱讀) (8:10-9:40)	中國語文 卷四 (說話) (8:10-12:10) (501-506室) GCSE 中文 卷三 (說話) (8:10-10:40) (401室)	地理 (8:10-10:10) (4A,4B,4C-506室) (4D,4E-505室)	英國語文 卷一 (字彙) (8:10-8:50)
小息									
中國語文 卷三 (聆聽及綜合能力) (10:40-12:15) (普通話-501室) 法文 (10:40-12:10) (401室)	生物 (10:40-12:40) (4A,4C-506室) (4B,4D,4E-505室) 資訊及通訊科技 (10:40-12:40) (504室) 歷史 卷一 (10:40-12:40) (503室)	經濟學 卷二 (10:40-13:10) (4B-505室) (4A,4C,4D,4E-506室)	物理 (10:10-12:10) (4A-506室) (4C-504室)	數學 卷二 (10:55-12:10)	化學 (10:10-12:10) (4A-506室) (4C,4D-505室) 中國歷史 (10:10-11:40) (504室)	企業、會計與 財務概論 卷二 (10:10-12:10) (4B,4D,4E-506室) (4C-504室)	英國語文 卷四 (說話) (第一組) (13:10-16:10) (501-506室)	英國語文 卷四 (說話) (第二組) (10:40-13:40) (501-506室)	數學 延伸部份單元一 (9:20-11:50) (506室) 數學 延伸部份單元二 (9:20-11:50) (506室)
小息									
	歷史 卷二 (14:10-15:40) (503室)	經濟學 卷一 (14:40-15:40) (4B-505室) (4A,4C,4D,4E-506室)				企業、會計與 財務概論 卷一 (13:40-14:55) (4B,4D,4E-506室) (4C-504室)			

備註:

1. 考試期間，學生須於早上七時五十五分前回校。
2. 考試當天的首節開考時間是早上八時十分。
3. 除特定指示外，所有考試將於各班班房進行。
4. 學生若完成當日所須應考的科目，便可提早離校。
5. 考試期間將不提供午膳服務，校巴服務則維持正常。
6. 所有獲校方批准的病假或事假，學生均需於複課當日下午參加補考。
7. 所有未獲校方批准的病假或事假，學生均不能參加補考，而缺考的科目則以零分作計算。
8. 所有因事而不能參加考試的學生，須於考試週開始前一星期向校長遞交家長信。
9. 若學生缺考科目的數量多於該次考試科目總數的一半，學生將不獲任何補考。
10. 所有口試均不設補考。
11. 所有已批改的考試卷將會於對卷日後發回給學生以作參考。
12. 若考試期間，天文台宣佈懸掛八號風球，或紅色/黑色暴雨警告訊號，原定於當天舉行之考試將會順延，即於復課後第一天舉行。有關詳細內容，請參考學生手冊中的惡劣天氣安排。

PO LEUNG KUK NGAN PO LING COLLEGE
2017-2018 FINAL EXAMINATION
TIMETABLE

FORM 5									
4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
MON	TUE	WED	THUR	FRI	MON	TUE	WED	THUR	FRI
Morning Assembly									
ENGLISH 3 (INTEGRATED LISTENING, READING & WRITING) (8:10-10:10)	ENGLISH 2 (WRITING) (8:10-10:10)	CHINESE 3 (8:10-9:50) (PTH-RM501) FRENCH 3 (ESSAY) (8:10-9:40) (RM601)	LIBERAL STUDIES 1 (8:10-10:10)	CHINESE 2 (8:10-9:40) GCSE CHINESE (8:10-10:10) (RM601)	CHINESE 1 (8:10-9:40) FRENCH 2 (READING & WRITING) (8:10-9:55) (RM601)	ENGLISH 1 (READING) (8:10-9:40)	MATHEMATICS 1 (8:10-10:25)	ENGLISH 1 (VOCABULARY & GRAMMAR) (8:10-8:50)	CHINESE 4 (ORAL) (8:10-12:10) (RM601-606)
Recess									
CHEMISTRY 1 (10:40-13:10) CHINESE HISTORY (10:40-12:55)	ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 1) (10:40-13:40) (RM601-606)	GEOGRAPHY 1 (10:20-13:05)	LIBERAL STUDIES 2 (10:40-11:55)	BUSINESS, ACCOUNTING & FINANCIAL STUDIES 2 (10:40-12:55)	PHYSICS (10:25-12:55)	ECONOMICS 2 (10:10-12:40)	MATHEMATICS 2 (10:55-12:10)	BIOLOGY (9:20-11:20) INFORMATION & COMMUNICATION TECHNOLOGY 1 (9:20-11:20) HISTORY 1 (9:20-11:20) VISUAL ART (9:20-13:20) (ART RM)	ENGLISH 4 (ORAL) (GROUP 2) (13:10-16:10) (RM601-606)
Recess									
CHEMISTRY 2 (14:40-15:40)		GEOGRAPHY 2 (14:35-15:50)		BUSINESS, ACCOUNTING & FINANCIAL STUDIES 1 (14:25-15:40)		ECONOMICS 1 (14:10-15:10)	MATHEMATICS MODULE 1 (13:40-16:10) MATHEMATICS MODULE 2 (13:40-16:10)	INFORMATION & COMMUNICATION TECHNOLOGY 2 (12:50-14:20) HISTORY 2 (12:50-14:20)	

Notes:

- Students should arrive at school before 7:55am within the whole examination period.
- The starting time of the first session of examination will be 8:10 am unless specify.
- All examinations are conducted in School Hall unless specify.
- Students who finish all examination papers scheduled on that day can leave the school at an earlier time.
- In the examination period, no lunch service will be provided while the school bus service remains normal.
- There will be a supplementary examination in the afternoon on the day the student returns to the school for approved absence case.
- No supplementary examination will be given to student for absence case which is not approved by the school, student will receive zero mark for the paper(s) they have not sat for.
- For absence case of personal reasons, the student has to submit a parent's letter to principal 1 week before the start of the examination period.
- Students who are absent for more than half of the examination days will not be granted any supplementary examination.
- There is no supplementary examination for oral examination.
- The marked examination papers will be returned to students for reference after the paper checking days.
- When Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted or Red / Black Rainstorm Signal is in force, the examination scheduled on that day will be postponed to the day when school resumes. For the detailed arrangement, please refer to the bad weather arrangement in the student handbook.

保良局顏寶鈴書院
2017-2018 下學期期終考試
時間表

中五級									
4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
早會									
英國語文 卷三 (8:10-10:10)	英國語文 卷二 (8:10-10:10)	中國語文 卷三 (聆聽及綜合能力) (8:10-9:50) (普通話-501室) 法文 卷三 (8:10-9:40) (601室)	通識教育 卷一 (8:10-10:10)	中國語文 卷二 (作文) (8:10-9:40) GCSE 中文 (8:10-10:10) (601室)	中國語文 卷一 (閱讀能力及 課文問答) (8:10-9:40) 法文 卷二 (8:10-9:55) (601室)	英國語文 卷一 (閱讀) (8:10-9:40)	數學 卷一 (8:10-10:25)	英國語文 卷一 (字彙) (8:10-8:50)	中國語文 卷四 (說話) (8:10-12:10) (601-606室)
小息									
化學 卷一 (10:40-13:10) 中國歷史 (10:40-12:55)	英國語文 卷四 (說話) (第一組) (10:40-13:40) (601-606室)	地理 卷一 (10:20-13:05)	通識教育 卷二 (10:40-11:55)	企業、會計與 財務概論 卷二 (10:40-12:55)	物理 (10:25-12:55)	經濟學 卷二 (10:10-12:40)	數學 卷二 (10:55-12:10)	生物 (9:20-11:20) 資訊及通訊科技 卷一 (9:20-11:20) 歷史 卷一 (9:20-11:20) 視覺藝術 (9:20-13:20) (美術室)	英國語文 卷四 (說話) (第二組) (13:10-16:10) (601-606室)
小息									
化學 卷二 (14:40-15:40)		地理 卷二 (14:35-15:50)		企業、會計與 財務概論 卷一 (14:25-15:40)		經濟學 卷一 (14:10-15:10)	數學 延伸部份單元一 (13:40-16:10) 數學 延伸部份單元二 (13:40-16:10)	資訊及通訊科技 卷二 (12:50-14:20) 歷史 卷二 (12:50-14:20)	

備註:

1. 考試期間，學生須於早上七時五十五分前回校。
2. 考試當天的首節開考時間是早上八時十分。
3. 除特定指示外，所有考試將於學校禮堂進行。
4. 學生若完成當日所須應考的科目，便可提早離校。
5. 考試期間將不提供午膳服務，校巴服務則維持正常。
6. 所有獲校方批准的病假或事假，學生均需於複課當日下午參加補考。
7. 所有未獲校方批准的病假或事假，學生均不能參加補考，而缺考的科目則以零分作計算。
8. 所有因事而不能參加考試的學生，須於考試週開始前一星期向校長遞交家長信。
9. 若學生缺考科目的數量多於該次考試科目總數的一半，學生將不獲任何補考。
10. 所有口試均不設補考。
11. 所有已批改的考試卷將會於對卷日後發回給學生以作參考。
12. 若考試期間，天文台宣佈懸掛八號風球，或紅色/黑色暴雨警告訊號，原定於當天舉行之考試將會順延，即於復課後第一天舉行。有關詳細內容，請參考學生手冊中的惡劣天氣安排。

PO LEUNG KUK NGAN PO LING COLLEGE
2017-2018 FINAL EXAMINATION
TIMETABLE

FORM 4IB

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
MON	TUE	WED	THUR	FRI	MON	TUE	WED	THUR	FRI
*4IB CHINESE A 1 (GUIDED LITERACY ANALYSIS) (8:10-9:40) *4IB CHINESE B 1 (READING) (8:10-9:40) 4IB FRENCH B 1 (READING) (8:10-9:40)	*4IB GEOGRAPHY 2 (8:10-9:25)	*4IB ENGLISH 1 (GUIDED LITERACY ANALYSIS) (8:10-10:10)	*4IB BIOLOGY 2 (8:10-10:10)	4IB ENGLISH 3 (ORAL) (8:10-10:10) (NEW ANNEX CHI RM)	4IB PHYSICS 1 (8:10-8:55)	*4IB ECONOMICS (8:10-9:40)	4IB ENGLISH 3 (ORAL) (8:10-10:10) (NEW ANNEX CHI RM)	*4IB MATHEMATICS 1 (8:10-9:40)	4IB CHEMISTRY 1 (8:10-9:10)
Recess									
*4IB CHINESE A 2 (ESSAY WRITING) (10:10-11:40) *4IB CHINESE B 2 (WRITING) (10:10-11:40)	*4IB GEOGRAPHY 1 (9:55-11:25)	*4IB ENGLISH 2 (ESSAY WRITING) (10:40-12:40)	4IB BIOLOGY 1 (10:55-11:55)		*4IB PHYSICS 2 (9:25-10:25)			*4IB MATHEMATICS 2 (10:40-12:10)	*4IB CHEMISTRY 2 (9:40-11:10)

* Students will have 5-minute reading time of the test paper before the start of the examination.

Notes:

- Students should arrive at school before 7:55am within the whole examination period.
- The starting time of the first session of examination will be 8:10 am unless specify.
- All examinations are conducted in Mini Hall of New Annex unless specify.
- Students who finish all examination papers scheduled on that day can leave the school at an earlier time.
- In the examination period, no lunch service will be provided while the school bus service remains normal.
- There will be a supplementary examination in the afternoon on the day the student returns to the school for approved absence case.
- No supplementary examination will be given to student for absence case which is not approved by the school, student will receive zero mark for the paper(s) they have not sat for.
- For absence case of personal reasons, the student has to submit a parent's letter to principal 1 week before the start of the examination period.
- Students who are absent for more than half of the examination days will not be granted any supplementary examination.
- There is no supplementary examination for oral examination.
- The marked examination papers will be returned to students for reference after the paper checking days.
- When Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted or Red / Black Rainstorm Signal is in force, the examination scheduled on that day will be postponed to the day when school resumes. For the detailed arrangement, please refer to the bad weather arrangement in the student handbook.

保良局顏寶鈴書院
2017-2018 下學期期終考試
時間表

中四級IB

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
*4IB 中國語文A 卷一 (文學分析) (8:10-9:40) *4IB 中國語文B 卷一 (閱讀) (8:10-9:40) 4IB 法文B (8:10-9:40)	*4IB 地理 卷二 (8:10-9:25)	*4IB 英國語文 卷一 (8:10-10:10)	*4IB 生物 卷二 (8:10-10:10)	4IB 英國語文 卷三 (說話) (8:10-10:10) (新翼中文室)	4IB 物理 卷一 (8:10-8:55)	*4IB 經濟 (8:10-9:40)	4IB 英國語文 卷三 (說話) (8:10-10:10) (新翼中文室)	*4IB 數學 卷一 (8:10-9:40)	4IB 化學 卷一 (8:10-9:10)
小息									
*4IB 中國語文A 卷二 (文學論文) (10:10-11:40) *4IB 中國語文B 卷二 (寫作) (10:10-11:40)	*4IB 地理 卷一 (9:55-11:25)	*4IB 英國語文 卷二 (10:40-12:40)	4IB 生物 卷一 (10:55-11:55)		*4IB 物理 卷二 (9:25-10:25)			*4IB 數學 卷二 (10:40-12:10)	*4IB 化學 卷二 (9:40-11:10)

* 考試開始前，學生將獲5分鐘時間閱讀試卷。

備註:

1. 考試期間，學生須於早上七時五十五分前回校。
2. 考試當天的首節開考時間是早上八時十分。
3. 除特定指示外，所有考試將於新翼禮堂進行。
4. 學生若完成當日所須應考的科目，便可提早離校。
5. 考試期間將不提供午膳服務，校巴服務則維持正常。
6. 所有獲校方批准的病假或事假，學生均需於複課當日下午參加補考。
7. 所有未獲校方批准的病假或事假，學生均不能參加補考，而缺考的科目則以零分作計算。
8. 所有因事而不能參加考試的學生，須於考試週開始前一星期向校長遞交家長信。
9. 若學生缺考科目的數量多於該次考試科目總數的一半，學生將不獲任何補考。
10. 所有口試均不設補考。
11. 所有已批改的考試卷將會於對卷日後發回給學生以作參考。
12. 若考試期間，天文台宣佈懸掛八號風球，或紅色/黑色暴雨警告訊號，原定於當天舉行之考試將會順延，即於復課後第一天舉行。有關詳細內容，請參考學生手冊中的惡劣天氣安排。

PO LEUNG KUK NGAN PO LING COLLEGE
2017-2018 FINAL EXAMINATION
TIMETABLE

FORM 5IB

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
MON	TUE	WED	THUR	FRI	MON	TUE	WED	THUR	FRI
*5IB CHINESE A 1 (GUIDED LITERACY ANALYSIS) (8:10-9:40)									
*5IB CHINESE B 1 (READING) (8:10-9:40)	*5IB GEOGRAPHY 2 (8:10-9:25)	*5IB ENGLISH 1 (GUIDED LITERACY ANALYSIS) (8:10-9:40)	*5IB BIOLOGY 2 (HL: 8:10-10:25) (SL: 8:10-9:25)	*5IB BIOLOGY 3 (HL: 8:10-9:25) (SL: 8:10-9:10)	5IB PHYSICS 1 (8:10-8:55)	*5IB ECONOMICS 1 (HL: 8:10-9:40) (SL: 8:10-9:40)	*5IB ECONOMICS 3 (HL: 8:10-9:10)	*5IB MATHEMATICS 1 (HL: 8:10-10:10) (SL: 8:10-9:40)	5IB CHEMISTRY 1 (HL: 8:10-9:10) (SL: 8:10-8:55)
*5IB FRENCH B 1 (READING) (8:10-9:40)									
Recess									
5IB CHINESE A 2 (ORAL) (10:10-10:40) (NEW ANNEX CHIRM)									
*5IB CHINESE B 2 (WRITING) (10:10-11:40)	*5IB GEOGRAPHY 1 (HL: 9:55-12:10) (SL: 9:55-11:25)	*5IB GEOGRAPHY 3 (HL: 10:40-11:40)	5IB BIOLOGY 1 (HL: 10:55-11:55) (SL: 10:55-11:40)		*5IB PHYSICS 2 (9:25-10:25)	*5IB ECONOMICS 2 (HL: 10:10-11:40) (SL: 10:10-11:40)		*5IB MATHEMATICS 2 (HL: 10:40-12:40) (SL: 10:40-12:10)	*5IB CHEMISTRY 2 (HL: 9:40-11:55) (SL: 9:40-10:55)
*5IB FRENCH B 2 (WRITING) (10:10-11:40)									

* Students will have 5-minute reading time of the test paper before the start of the examination.

Notes:

- Students should arrive at school before 7:55am within the whole examination period.
- The starting time of the first session of examination will be 8:10 am unless specify.
- All examinations are conducted in Mini Hall of New Annex unless specify.
- Students who finish all examination papers scheduled on that day can leave the school at an earlier time.
- In the examination period, no lunch service will be provided while the school bus service remains normal.
- There will be a supplementary examination in the afternoon on the day the student returns to the school for approved absence case.
- No supplementary examination will be given to student for absence case which is not approved by the school, student will receive zero mark for the paper(s) they have not sat for.
- For absence case of personal reasons, the student has to submit a parent's letter to principal 1 week before the start of the examination period.
- Students who are absent for more than half of the examination days will not be granted any supplementary examination.
- There is no supplementary examination for oral examination.
- The marked examination papers will be returned to students for reference after the paper checking days.
- When Typhoon Signal No. 8 or above is hoisted or Red / Black Rainstorm Signal is in force, the examination scheduled on that day will be postponed to the day when school resumes. For the detailed arrangement, please refer to the bad weather arrangement in the student handbook.

保良局顏寶鈴書院
2017-2018 下學期期終考試
時間表

中五級IB

4/6/2018	5/6/2018	6/6/2018	7/6/2018	8/6/2018	11/6/2018	12/6/2018	13/6/2018	14/6/2018	15/6/2018
星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
*5IB 中國語文A 卷一 (文學分析) (8:10-9:40) *5IB 中國語文B 卷一 (閱讀) (8:10-9:40) *5IB 法文B 卷一 (8:10-9:40)	*5IB 地理 卷二 (8:10-9:25)	*5IB 英國語文 卷一 (8:10-9:40)	*5IB 生物 卷二 (HL: 8:10-10:25) (SL: 8:10-9:25)	*5IB 生物 卷三 (HL: 8:10-9:25) (SL: 8:10-9:10)	5IB 物理 卷一 (8:10-8:55)	*5IB 經濟 卷一 (HL: 8:10-9:40) (SL: 8:10-9:40)	*5IB 經濟 卷三 (HL: 8:10-9:10)	*5IB 數學 卷一 (HL: 8:10-10:10) (SL: 8:10-9:40)	5IB 化學 卷一 (HL: 8:10-9:10) (SL: 8:10-8:55)
小息									
5IB 中國語文A 卷二 (說話) (10:10-10:40) (新翼中文室) *5IB 中國語文B 卷二 (寫作) (10:10-11:40) *5IB 法文B 卷二 (10:10-11:40)	*5IB 地理 卷一 (HL: 9:55-12:10) (SL: 9:55-11:25)	*5IB 地理 卷三 (HL: 10:40-11:40)	5IB 生物 卷一 (HL: 10:55-11:55) (SL: 10:55-11:40)		*5IB 物理 卷二 (9:25-10:25)	*5IB 經濟 卷二 (HL: 10:10-11:40) (SL: 10:10-11:40)		*5IB 數學 卷二 (HL: 10:40-12:40) (SL: 10:40-12:10)	*5IB 化學 卷二 (HL: 9:40-11:55) (SL: 9:40-10:55)

* 考試開始前，學生將獲5分鐘時間閱讀試卷。

備註:

1. 考試期間，學生須於早上七時五十五分前回校。
2. 考試當天的首節開考時間是早上八時十分。
3. 除特定指示外，所有考試將於新翼禮堂進行。
4. 學生若完成當日所須應考的科目，便可提早離校。
5. 考試期間將不提供午膳服務，校巴服務則維持正常。
6. 所有獲校方批准的病假或事假，學生均需於複課當日下午參加補考。
7. 所有未獲校方批准的病假或事假，學生均不能參加補考，而缺考的科目則以零分作計算。
8. 所有因事而不能參加考試的學生，須於考試週開始前一星期向校長遞交家長信。
9. 若學生缺考科目的數量多於該次考試科目總數的一半，學生將不獲任何補考。
10. 所有口試均不設補考。
11. 所有已批改的考試卷將會於對卷日後發回給學生以作參考。
12. 若考試期間，天文台宣佈懸掛八號風球，或紅色/黑色暴雨警告訊號，原定於當天舉行之考試將會順延，即於復課後第一天舉行。有關詳細內容，請參考學生手冊中的惡劣天氣安排。